
 

דיווח בדבר קיום ישיבת עבודה עם ס. בכיר לחשכ"ל ונציגיו  -ממשיכים לפעול למענכם 

 6.7.21 -לעניין עדכון תעריפי החשכ"ל והוראות תכ"ם 

 2020   יולי

 חברים יקרים, 

 

)להודעת הארגון הקודמת בנושא בהמשך לעדכונים השוטפים המועברים לעיונכם על ידי הארגון 

, התקיימה פגישה בין נציגי הארגון לבין ס.  6.7.21לעדכנכם כי ביום  , אנו מבקשים (י כאן/לחץ  –

בכיר לחשכ"ל, רו"ח אלי ביתן )אגף החשב הכללי במשרד האוצר( ונציגיו, בעניין עדכון תעריפי  

 החשכ"ל והוראות תכ"ם.

נציגי הארגון הציגו בהרחבה ובפירוט הנדרשים, את הסוגיות השונות ואת הבעייתיות בחלק 

התכ"ם ותעריפי השעה, לאור מצוקת כוח האדם בענף, תוך שניתנו הסברים להשלכות  מהוראות

הנובעות מן ההחלטות שפורסמו ע"י החשב הכללי בהתייחס לציבור המהנדסים והאדריכלים 

 חברי הארגון. 

.  דבריו של הארגון נשמעו באופן ברור וחד משמעי ובהתאם, נערך שיח ער ופורה בין הצדדים 

 .הכללי ייבחן את הסוגיות שהועלו ויעדכן את הארגון על החלטותיומשרד החשב 

 הארגון ימשיך ויעדכן במידת הצורך והאפשר. 

 בברכה,

 מזכירות הארגון  
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